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Wydaje się, że w najbliższym czasie dojdzie do przemeblowań w ataku

Giallorossich. Sabatini pracuje nad pozyskaniem Gervinho. Mówi się też o

wymianie Borriello na Gilardino. Były napastnik Giallorossich, Rizzitelli,

wypowiedział się o ewentualnych ruchach Romy w wywiadzie dla 

forzaroma.info.

 

Rizzitelli, Destro jest wykluczony do określonego czasu, Osvaldo na

wylocie. Podoba ci się atak Romy?

- Z takim Destro, jeśli Roma straci Osvaldo, osłabi się bardzo w przodzie, gdyż

razem 3-4 napastników jest jednymi z najlepszych w Serie A.

 

Sabatini jednak pozyskuje Gervinho i pracuje nad wymianą Borriello-

Gilardino. Dalej zawsze jest Totti...

- Jeśli sprzeda się kogoś takiego jak Osvaldo, trzeba pozyskać klasowego gracza, jak

Higuain. Gervinho nie jest strzelcem i ma nierówną formę. W niczym mnie nie

przekonuje i nawet jeśli poprosił o niego Garcia, zrezygnowałbym. Gilardino jest

dobrym napastnikiem, jednak sam nie może wypełnić luki do Juventusu, Fiorentiny i

Napoli. Jeśli potem będzie mu szło dobrze, będzie ciężko zaakceptować rolę

ławkowicza. Totti nie może być zawsze zbawcą.

 

Przybyłeś do Romy z Ceseny z etykietą drogiego młodego chłopaka (mister

10 mld) i na początku było ciężko. Wydaje się to historią Destro...

- Pamięta dobrze. Początkowo zapłaciłem za emocje i presję wielkiej drużyny.

Destro doznał również w zeszłym sezonie ciężkiej kontuzji, która spowolniła go w

najlepszym momencie. Teraz musi pokazać, że zasługuje na miejsce w wyjściowym

składzie, gdyż miejsce takie jak Roma nie czeka w nieskończoność. Miejmy nadzieję,

że wkrótce będzie w dobrej formie fizycznej.
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